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INFORMATIEVE RAAD 24 MEI 2018  
Notulen van de vergadering 

 

Voorzitter: de heer N.C. Portegijs 

Griffier: de heer H. Nubé 

 

Tevens aanwezig: de heer J.V. Douw (GL), mevrouw N. van Engelen (GL), mevrouw H. van 

’t Riet (GL), mevrouw R. van Rossum (GL), mevrouw Y. Yildiz-Kaya (GL), de heer H. 

Berkhout (D66), de heer K. de Haan (D66), mevrouw J.A. Pietersen (D66), de heer R. 

Poelwijk (D66), de heer J.A. Jägers (VVD), mevrouw B.H.M. Wielage (VVD), mevrouw S. 

Kuilman (PvdA), mevrouw R. Herder (OPD), de heer P. Prins (OPD), de heer J.G.M. Sikking 

(LD), de heer L.R. Smits (LD), de heer W. Advokaat (OD) en mevrouw M.P.H. de Graaff-

Nijssen (CDA)  

Vanuit college aanwezig: wethouder J.D.W. Klaasse en wethouder A.J.M. Scholten 

 

Verder aanwezig: de heer J. Nuijens (beoogd wethouder) 

 

1. Opening en mededelingen door de voorzitter, vaststellen agenda 

 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 

Vanavond is een bijzondere vergadering met de bespreking van het coalitieakkoord. Er zijn 

zes organisaties of individuen die gebruik willen maken van het inspreekrecht. Vervolgens 

krijgen de fracties het woord in de systematiek van de begrotingsbehandeling. Dat betekent 

eerst een coalitiepartij en dan een niet-coalitiepartij op volgorde van grootte. 

Daarna is er een korte schorsing en vervolgens krijgen de coalitiepartijen de gelegenheid om 

de vragen te beantwoorden. 

 

2. Bespreking coalitieakkoord 2018-2022 

 

Mevrouw Wells (Stichting Welzijn Diemen) vindt het een goede zaak dat het nieuwe college 

wil investeren om de ongelijkheid tussen Diemenaren te verkleinen en ook in ruimte maken 

voor ontmoeten en duurzaam samenleven. De Stichting Welzijn Diemen wil graag een 

bijdrage leveren tot verwezenlijking van dit coalitieakkoord.  
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De SWD bereikt grote groepen jongeren. Na beëindiging van de subsidierelatie bij het 

ambulant jongerenwerk was het elk jaar afwachten of de subsidie in het jongerenwerk 

gecontinueerd werd. Het is daarom een goede zaak dat de inzet van buurtsportcoaches en 

jongerenwerk in de nieuwe raadsperiode wordt voortgezet. Er is gestart met het beter op 

elkaar laten aansluiten van de verschillende leeftijdsgroepen. Daarmee wordt voorkomen dat 

jongeren buitenboord vallen. 

De SWD levert een belangrijke bijdrage in het bereiken van kwetsbare groepen en dat wordt 

gedaan met partners, bijvoorbeeld in het Huis van de Buurt maar ook in het wijkcentrum 

Diemen Noord en door het afleggen van huisbezoeken. ‘t Kruidvat is een begrip in Diemen 

maar ook in het wijkcentrum Diemen Noord wordt ruimte geboden aan bewoners van 

verschillende achtergrond, afkomst en leeftijd om elkaar te ontmoeten. Vooral voor ouderen 

en mantelzorgers zijn deze voorzieningen niet meer weg te denken. Het is een goede zaak 

dat de behoefte aan een tweede en misschien wel een derde Huis van de Buurt door het 

college wordt onderkend en dat de frequentie bij de preventieve huisbezoeken wordt 

geïntensiveerd. Bij het verwezenlijken van een tweede Huis van de Buurt wordt uitgegaan 

van de dynamiek en de vraag van de wijk en de bewoners. 

Ook in de nieuwe buurten De Sniep en Holland Park liggen mogelijkheden. De SWZ helpt 

graag bij het verwezenlijken van de doelen op welzijnsgebied in dit collegeakkoord. Op 29 

mei is de presentatie van het jaarverslag in ‘t Kruitvat om 18.30 uur en dat is vooral voor de 

nieuwe raadsleden een mooie gelegenheid om de SWD beter te leren kennen. 

 

De heer Van der Weele (voorzitter SV Diemen) is teleurgesteld dat er maar één alinea over 

de sport in het coalitieakkoord staat en stomverbaasd dat de noodzaak van een extra veld 

voor de vereniging niet is vermeld. SV Diemen is de grootste sportclub van de gemeente met 

meer dan 1000 leden. Het is een club die draait met het grootste aantal vrijwilligers van 

Diemen. Spreker verzoekt de wens van een vierde veld in het akkoord op te nemen om de 

groei van de club in de toekomst te borgen, de nieuwe en bestaande bewoners de kans te 

geven om in Diemen te blijven voetballen en om de ambities van de club te steunen met 

daden. 

Naast 1000 voetballende leden op recreatief en prestatieniveau zijn er meer dan 2000 

ouders, verzorgers en fans waaraan wekelijks een sportieve beleving wordt geboden. Op 

wedstrijddagen heeft de vereniging nu al een vierde veld nodig en op trainingsdagen kan het 

nog net. 

De gemeente gaat groeien tot 35.000 inwoners en een percentage van de nieuwe bewoners 

gaat kiezen voor voetbal. Als 1% van deze inwoners gaat voetballen groeit de club naar 

1122 leden. In de praktijk zal dit echter 3-5% zijn van deze inwoners en met een extra veld 

kan de vereniging die groei aan. 

De club wil een grote rol spelen in de gemeente. De kracht is voetbal maar daarnaast vervult 

de vereniging ook een grote sociale rol binnen de gemeente. Per seizoen ontvangt de club 

gemiddeld 25.000 bezoekers, voornamelijk Diemenaren. In het volgende seizoen gaat de 

vereniging zich nog meer profileren als de sportclub van Diemen door de kantine en het 

terrein nog beter te benutten dan nu het geval is. Er gaat samenwerking worden gezocht met 

scholen en bedrijven, er worden meer sportactiviteiten ontwikkeld en meer sociale 

activiteiten zullen worden georganiseerd. Het zou mooi zijn als de club een G-team zou 

kunnen starten of meer zou kunnen doen voor kansrijke minderheden. Een vierde veld is een 

absolute noodzaak om deze ambities waar te maken. 
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De toch al beperkte ruimte in Diemen dient optimaal te worden gebruikt en die mag niet acht 

maanden ongebruikt blijven liggen zoals nu gebeurt op het sportpark. Dan gaat het om het 

grote terrein waar de honkbalclub zit. In die acht maanden kunnen daar 250 wedstrijden 

worden gespeeld op de zaterdag en zondag en kunnen daar elke avond door de week 

minimaal 100 kinderen en ouderen hun training volgen. SV Diemen heeft geen problemen 

met de honkbalclub en staat open voor dialoog. Helaas heeft deze club een uitnodiging voor 

overleg of ontmoeting steeds naast zich neergelegd of uitgesteld. Tot op de dag van 

vandaag hebben beide verenigingen elkaar nog niet gesproken. 

Echter, nog geen jaar geleden hebben SV Diemen, TIW Survivors en de gemeente een 

bezoek gebracht aan Lugdunum in Leiden om daar een combiveld te bekijken en toen zaten 

alle partijen op één lijn. Helaas is de honkbal onder politieke druk gaan draaien en heeft de 

samenwerking met SV Diemen gestopt en het combiveld getorpedeerd. 

 

VVD merkt op dat er een trend is om meer op zaterdag dan op zondag te sporten. In 

hoeverre speelt die trend een rol bij de huidige krapte die wordt gevoeld aan veldcapaciteit? 

 

De heer Van der Weele geeft aan dat op dit moment op de zondag en de zaterdag evenveel 

seniorenteams zijn. Er wordt wel een seniorenteam bij verwacht maar de geschetste tendens 

wordt in de gaten gehouden. Als meer op de zaterdag gevoetbald gaat worden is ook een 

vierde veld nodig. 

 

Leefbaar Diemen begrijpt dat de kleine kinderen op een half veld spelen. Ontstaat hierdoor 

geen dubbele capaciteit? 

 

De heer Van der Weele zegt dat dit in beginsel het geval zal zijn maar door De Sniep en 

Holland Park zal de aanwas van kleine kinderen groeien en dat betekent dat er toch een 

vierde veld nodig is. Daarnaast wordt een extra team op de zaterdag verwacht omdat veel 

junioren doorstromen naar de senioren. 

 

De heer Nuijens merkt op dat er niets in het akkoord staat dat een combiveld uitsluit maar als 

de groei doorzet staat de voetbalclub over een paar jaar hier weer om te pleiten voor een 

vijfde of een zesde veld. Heeft SV Diemen een maximale clubgrootte voor ogen? 

 

De heer Van der Weele geeft aan dat daar nog niet over is nagedacht. Dat is afhankelijk van 

hoe de groei doorzet maar het is niet ondenkbaar dat de vereniging over vier jaar bij de raad 

voor een vijfde veld komt pleiten. 

 

Wethouder Klaasse meldt dat vanochtend gesprekken zijn gevoerd waarbij de 

honkbalvereniging en SV Diemen aanwezig waren en dat zijn beeld is dat de 

honkbalvereniging ervoor open staat om de dialoog te voeren. 

 

De heer Van der Weele verduidelijkt dat hij refereerde aan het feit dat het bestuur van de 

voetbalvereniging graag met het bestuur van de honkbalvereniging om de tafel zou gaan om 

te kijken of tot een oplossing kan worden gekomen. Vanochtend is een toereiking gekregen 

van de honkbal en derhalve wordt verder afgewacht. 
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Mevrouw Wijnbergen zegt dat er veel mooie dingen staan in het coalitieakkoord. Er is 

aandacht voor speciale doelgroepen zoals ouderen en de LHBT-gemeenschap, voor 

mensen die leven in armoede en mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. Er zijn ook 

mooie ambities met betrekking tot sociale woningbouw en de middenhuur. Het wonen van 

mensen met afstand tot de arbeidsmarkt kan niet altijd zonder begeleiding. Dit betreft vaak 

kwetsbare mensen die nu bij vader en moeder wonen. Het gaat om mensen die nu in de 

Wmo terechtkomen omdat de regels voor de WLZ enorm zijn aangescherpt. Sommige 

organisaties voor begeleid wonen zoals Philadelphia werken alleen maar met WLZ. Deze 

mensen zijn ook niet goed plaatsbaar tussen mensen met ex-psychiatrische klachten. 

Veel van deze mensen redden het niet met begeleiding die zo af en toe eens langs komt. 

Kwetsbare jongeren kunnen ook last hebben van depressies, een dwangneurose of het 

syndroom van Down. De begeleiding hoeft niet levenslang want vaak is er groei mogelijk. 

Er zouden zeven huizen moeten worden gereserveerd voor mensen met een beperking. De 

hulpvraag van de mensen staan centraal. Er moet wel kennis zijn van diverse diagnoses 

maar die zijn niet leidend. Instellingen sluiten vaak uit omdat ze een licht verstandelijke 

beperking hebben of omdat ze juist hoogbegaafd zijn. Het idee is dat bewoners elkaar ook 

kunnen helpen. Indicaties doen er niet toe. Dat kan WLZ zijn of Wmo. Een achtste huis zou 

dan dienen te worden gereserveerd voor begeleiding die vaste contactmomenten heeft met 

cliënten en 24/7 bereikbaar is. Het gaat om een eigen kleine ruimte met badkamer en 

keukentje. Ouders kunnen op die manier ook hun kind blijven begeleiden omdat ze vaak 

eerder signalen herkennen dan de professionele hulpverleners.  

Spreker heeft de bereidheid om met de raad te brainstormen over hoe dit zou kunnen met 

die woningen en het helpen zoeken naar instellingen die zoiets zouden kunnen bieden. 

 

Leefbaar Diemen vraagt hoeveel mensen er dan terecht kunnen in die zeven huizen. 

 

Mevrouw Wijnbergen legt uit dat het gaat om zeven bewoners en de begeleiding in een 

achtste huis. Het gaat om kleine huizen maar het is niet verstandig om meerdere mensen in 

één huis te stoppen omdat zij vaak een prikkelgevoeligheid hebben. 

 

De heer Nuijens vraagt of er verbetermogelijkheden zijn binnen wat de gemeente al biedt. 

 

Mevrouw Wijnbergen merkt op dat veel instellingen werken met een WLZ-indicatie maar 

mensen met een licht verstandelijke beperking en autisme zijn uit die regeling gehaald en 

moeten naar een Wmo-oplossing. Daarom zou het goed zijn als die instellingen daar wat 

soepeler in worden en de mogelijkheid krijgen om ook uit het Wmo-potje gelden te krijgen of 

de WLZ zou weer moeten worden verruimd maar dat is aan Den Haag. 

 

De heer Matulewicz geeft aan dat Buitenlust al voor een deel voorziet in huisvesting voor 

kwetsbare groepen. Er ligt een prachtig voetbalveld in de wijk maar dat zou moeten wijken 

voor sociale woningbouw. Veel mensen in de wijk zijn daarvan geschrokken. In het verleden 

was het plan om daar garages neer te zetten maar dat heeft GroenLinks toen tegen 

gehouden. Spreker doet een beroep op de raad om te stoppen met de ontwikkeling van de 

plannen om daar woningen neer te zetten. 
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D66 vraagt of dat voetbalveld zo intensief wordt gebruikt in de wijk dat het niet gemist kan 

worden of dat er vooral vrees is voor sociale woningbouw en de extra drukte die dan in de 

wijk wordt verwacht. 

 

De heer Matulewicz zegt dat als er dure koopappartementen komen dezelfde argumenten 

zouden gelden. Het probleem is dat de sportvoorziening moet wijken voor woningbouw. Op 

dat veld spelen in het weekend kleine kinderen die straks allemaal lid worden van SV 

Diemen. Het is onbegrijpelijk dat wordt gedacht aan woningbouw op die locatie, dicht bij het 

spoor met geluidsoverlast en dicht bij de begraafplaats. Dat heeft niets te maken met een 

duurzame samenleving. 

 

De heer Nuijens merkt op dat het kijken naar plekken voor sport en plekken voor 

woningbouw ook een duurzaam proces is. 

 

De heer Matulewicz vindt de aangewezen locatie een vergissing. Er zijn in Diemen veel 

betere plekken aan te wijzen waar sociale woningbouw zou kunnen plaatsvinden. 

 

De heer Rossen (TIW Survivors) meldt dat bij de vereniging ongeveer 150 mensen wekelijks 

honkbal of softbal beoefenen. De vorige raad heeft besloten om een drietal scenario’s uit te 

werken. In geen van die scenario’s zou de vereniging op de huidige locatie blijven. Inmiddels 

is duidelijk geworden dat een aantal van die opties niet meer reëel zijn. Een update over de 

drie scenario’s is niet ontvangen maar naar aanleiding daarvan heeft de gemeente wel de 

huur opgezegd. 

In het concept coalitieakkoord wordt nog gesproken over een verhuizing naar Amsterdam. 

Dat geeft een zeer onwaarschijnlijke uitkomst. De raad dient sportdiversiteit in Diemen te 

behouden. Daarbij tikt de klok omdat het huurcontract over een half jaar afloopt. Er zijn 

toezeggingen dat de vereniging niet weg hoeft zonder dat er een nieuwe locatie is maar de 

vereniging wil ook zo snel mogelijk een einde aan de onzekerheid. 

TIW Survivors brengt mensen aan het sporten die anders niet zouden gaan voetballen, 

hockeyen of tennissen. Op 5 juli opent de sport BSO in de kantine en dat toont ook aan dat 

wordt geprobeerd om zo goed mogelijk de capaciteit van de sportvelden te benutten en de 

betrokkenheid bij de samenleving. Ruimte bieden aan voldoende sport draagt bij aan een 

goed woon- en leefklimaat. 

Een gesprek met de gemeente en de voetbalvereniging heeft inderdaad vanochtend 

plaatsgevonden. De vereniging heeft een combiveld niet getorpedeerd maar ziet wel 

praktische bezwaren. Een verdere discussie hierover kan echter plaatsvinden. 

 

De heer Nuijens constateert dat de honkbalvereniging een verplaatsing naar Amsterdam 

onwaarschijnlijk vindt maar gaat het dan om verplaatsing naar een ideale situatie of dat in 

ieder geval een verplaatsing naar Amsterdam niet kan plaatsvinden. 

De heer Rossen merkt op dat hiervoor op dit moment geen ruimte is bij de gemeente 

Amsterdam om de vereniging daar te huisvesten. 

 

Ons Diemen vraagt of het klopt dat de velden gedurende acht maanden per jaar niet worden 

gebruikt. 
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De heer Rossen zegt dat dit niet klopt. Honkbal is een zomersport en er wordt acht maanden 

gesport op de velden. 

 

GroenLinks memoreert dat de afgelopen 12 jaar de partij deel heeft mogen uitmaken van het 

college. In een groot deel van deze periode ging het in Nederland economisch slecht en veel 

rechtse kabinetten met keiharde bezuinigingen volgden daarop. Toch is er in Diemen voor 

gekozen om de voorzieningen in stand te houden en om kwetsbare groepen te steunen. 

Daarnaast waren er de drie grote decentralisaties en mede dankzij het stabiele bestuur is 

Diemen deze periode goed doorgekomen. Er kan nu worden geïnvesteerd in de verdere 

ontwikkeling van Diemen en haar voorzieningenniveau. 

Dit coalitieakkoord draagt er toe bij dat op drie belangrijke punten daadwerkelijk verandering 

gaat plaatsvinden. Het draagt bij aan een duurzaam, groen en sociaal Diemen. Daarnaast 

staat GroenLinks voor een open bestuurscultuur en wil de werkwijze op dit vlak verbeteren. 

De groep Duurzaam Diemen heeft een actieplan opgesteld en deze acties zullen worden 

gefaciliteerd door het helpen bij het doorontwikkelen en het aanjagen daarvan. Er wordt 

geïnvesteerd in de energietransitie, niet alleen door de oprichting van een energiecoalitie in 

Diemen te stimuleren maar ook door maximaal aan te sluiten bij regionale en landelijke 

initiatieven om bestaande wijken van het gas af te halen. 

Er wordt geïnvesteerd in klimaatadaptatie, onder meer door vergroening van de openbare 

ruimte en het afvalbeleid wordt herzien om ervoor te zorgen dat de hoeveelheid restafval in 

Diemen richting de landelijke norm van 100 kg gaat. Mooi is dat deze ambitie inmiddels 

breed wordt gedeeld in de raad. 

 

VVD merkt op dat GroenLinks het afvalbeleid in de afgelopen jaren ook niet wilde herzien. Is 

het dan niet raar dat deel uitmakend van het college Diemen zo’n achterstand heeft in de 

wijze van afval scheiden en de prestaties die worden geleverd? 

 

GroenLinks ziet ook dat de resultaten achterblijven en dat een ander beleid moet worden 

ingezet. 

 

VVD stelt dat GroenLinks al vier jaar en langer weet dat Diemen achterblijft en daar heeft die 

fractie niets aan gedaan. Het is een goede zaak dat GroenLinks tot inkeer is gekomen. 

 

GroenLinks hoopt dat de VVD daarbij meedoet want de afgelopen jaren zijn veel discussies 

gevoerd over verandering van het beleid en de daarmee gepaard gaande kosten. De berg 

afval moet nu een stuk minder gaan worden en het is verheugend om te horen dat de VVD 

daarin mee gaat denken. 

Het is een goede zaak dat het aantal zetels in de raad dat het natuurpark Spoorzicht bij 

voorkeur groen houdt is gegroeid naar acht maar dat is nog geen meerderheid in de raad. In 

ieder geval is het gelukt om 50% van het park ook voor de lange termijn veilig te stellen. Dan 

gaat het om die delen met de hoogste ecologische waarde en er wordt geïnvesteerd in het 

versterken van deze waarden. Daarnaast komen er maximaal twee hockeyvelden en die 

functie is het minst belastend voor dit gebied. Als het binnen drie jaar lukt om een 

hoogwaardige hockeyvoorziening elders in Diemen te realiseren, bijvoorbeeld door het 

verplaatsen van honkbal naar Amsterdam, blijft natuurpark Spoorzicht zelfs helemaal groen. 

Er wordt op meerdere plaatsen geïnvesteerd in het groen en daarbij kan worden genoemd 
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de ontstening van de openbare ruimte. Daarnaast wordt geïnvesteerd in de Diemense 

hoofdgroenstructuur. 

Na de crisis is de tijd er nu rijp voor om te investeren in bijna 1100 sociale huurwoningen. 

Tegelijkertijd is geluisterd naar de wens van verschillende andere partijen en komen er 600 

middenhuur woningen bij. Daarbij komt er binnenkort regelgeving om ervoor te zorgen dat dit 

ook middenhuur blijft. 

In de toekomstige periode wordt in ieder geval nog een Huis van de Buurt opgezet. Wanneer 

dat goed loopt en er is ruimte voor een derde Huis van de Buurt zal dat ook worden 

vormgegeven. In de komende periode wordt verder geïnvesteerd in het bereiken van meer 

Diemenaren die recht hebben op het gebruik van gemeentelijke regelingen. 

Gezocht wordt naar manieren om energie armoede te voorkomen daar de investeringen voor 

burgers hierin fors kunnen zijn. Het huidige LHBT+ beleid wordt de komende tijd uitgebouwd 

naar diversiteitsbeleid. 

Een open bestuursstructuur is belangrijk en GroenLinks is trots hoe het proces van de 

formatie is verlopen. Hopelijk kunnen ook de niet-collegepartijen zich in het akkoord vinden. 

In ieder geval is geprobeerd hun input mee te nemen. Daarnaast is dit de eerste keer dat de 

beoogde collegepartijen het conceptakkoord voorleggen in een informatieve 

raadsvergadering waarin de andere partijen, het maatschappelijk middenveld en de inwoners 

zijn uitgenodigd om het akkoord nog beter te maken. Ook in de komende periode stelt 

GroenLinks prijs op de input van andere partijen. 

 

VVD merkt op dat in het begin meteen is gekozen voor het verhogen van de lasten met 20%. 

Het coalitieakkoord is weinig vernieuwend. Het bevat veel open deuren en wordt 

onvoldoende concreet gemaakt. Veel wordt niet genoemd en het akkoord is gericht op wat 

de afgelopen jaren al in gang is gezet. Keuzes in het coalitieakkoord worden slechts op 

hoofdlijnen gemaakt. Het venijn zit straks in de uitwerking, bijvoorbeeld als het gaat om de 

financiering van alle wensen, maar dat wordt straks gezien bij de kadernota. De Partij van de 

Arbeid kan met de belangrijkste portefeuilles financiën, verkeer, vervoer en ruimtelijke 

ordening als kleinste coalitiepartij blijven domineren. De PvdA heeft goed onderhandeld. 

 

De heer Nuijens vraagt waar de aanname vandaan komt dat er ook maar een seconde is 

onderhandeld over de portefeuilleverdeling. 

 

VVD heeft dat vernomen. Van de mensen zelf is begrepen dat over de verdeling is 

gesproken. 

De heer Nuijens kan beamen dat daarover is gesproken. 

 

VVD zegt dat de bewonersparticipatie die rond de Arent Krijtsstraat is gebeurd nooit meer 

mag voorkomen en gaat ervan uit dat dat de komende jaren beter gaat. Waarom moeten de 

werkvloer en het management versterkt worden vanwege de wens tot het reduceren van 

kwetsbaarheid? DUO+ was toch bedoeld om efficiënter te gaan werken. Om welke taken 

gaat het dan? Meer geld voor DUO+ moet goed onderbouwd worden en het moet inzichtelijk 

zijn of er sprake is van een autonome ontwikkeling of dat het om tegenvallers gaat. De 

coalitie is voor subsidiair beperkt cameratoezicht maar het gaat met de veiligheid van 

bijvoorbeeld station Diemen Zuid nog steeds niet goed. 
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De heer Nuijens wijst erop dat de term subsidiair uit de Gemeentewet komt en een 

voorwaarde is die alle gemeenten moeten stellen bij het inzetten van cameratoezicht. 

 

VVD is het niet eens met het beperkt inzetten van cameratoezicht. 

 

De heer Nuijens zegt dat dit ook volgt uit de Gemeentewet. 

 

VVD stelt dat het vaker kan dan op dit moment in Diemen gebeurt. Bij station Diemen Zuid 

zijn bijvoorbeeld in 2017 meer fietsen gestolen dan voorheen en het parkeerterrein is 

overbezet en slecht onderhouden. Er dient goed te worden samengewerkt met politie, 

ProRail en NS bij de stations. Station Breukelen kan gezien worden als een goed voorbeeld 

van zo’n samenwerking. Hier hebben de samenwerkende partijen vorig jaar camera’s 

geïnstalleerd. 

 

De heer Nuijens zegt dat het daar kan omdat het geen openbare ruimte betreft. 

 

VVD stelt dat dit in Diemen ook niet het geval is en daarom kan dit hier prima gedaan 

worden. Ook Amsterdam valt steeds meer terug op het gebruik van camera’s, bijvoorbeeld 

bij het Sierplein. Het akkoord spreekt over handhaving van bewaking in het Bergwijkpark op 

het reguliere niveau. Is dat in of exclusief de recent doorgevoerde uitbreiding van toezicht in 

de wintermaanden? Over welke samenwerking gaat het bij de wijkagenten en hoe kan die 

dan verbeterd worden? Diemen heeft ten opzichte van de landelijke norm te weinig 

wijkagenten en de samenwerking tussen wijkagenten en de bewoners behoeft extra 

aandacht. 

Waarom maakt de coalitie nog steeds geen definitieve keuze met betrekking tot de Survivors 

en de hockeyvelden. Als er een samenwerking kan komen tussen voetbal en de Survivors 

kan de honkbal daar wellicht blijven en kan direct worden begonnen met de aanleg van de 

hockeyvelden op Spoorzicht. Waarom al die partijen nog langer in onzekerheid houden? De 

VVD wacht op concrete acties. 

Het aantal inwoners dat gebruik kan maken van de stadspas wordt uitgebreid maar niet 

wordt aangegeven hoe dit vorm krijgt en wat het gaat kosten. De motie van de VVD en 

Ouderenpartij Diemen is veel duidelijker en biedt ook zekerheid aan de bewoners die de 

stadspas graag willen hebben. De coalitie wil dat inkomen niet bepaalt wie er in Diemen 

komen wonen en dat mensen met lagere en middeninkomens een huis moeten kunnen 

vinden. Dat is een ongeloofwaardig standpunt gezien de voorgenomen relatief geringe 

toekenning van woningen voor de grote groep middeninkomens van 21%. 

 

GroenLinks merkt op dat 600 middenhuur woningen het aantal is dat in het programma van 

de VVD staat. De VVD wil nog meer gaan realiseren dan in het eigen verkiezingsprogramma 

staat? 

 

VVD legt uit dat in die periode door de wethouder werd gesproken over 1100 nieuwe sociale 

huurwoningen en van die nieuwe woningen wilde de VVD 600 middenhuur. 

 

Wethouder Scholten heeft als lijsttrekker van de PvdA gezegd dat de fractie graag 1200 

sociale huurwoningen wil en de VVD heeft gezegd 600 middenhuur. 
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VVD memoreert dat de raad een motie heeft aangenomen voor meer sociale huurwoningen. 

Daar heeft de Partij van de Arbeid toen 200 bovenop gedaan. Toen heeft de VVD gezegd 

dat van die 1200 huurwoningen de helft middenhuur moet zijn. 

 

Wethouder Scholten vraagt of goed wordt begrepen dat de VVD 600 sociale huurwoningen 

het maximum vindt. 

 

VVD ziet bij voorkeur een verdeling van 40% sociale huur en het liefst ook 40% middenhuur 

en 20% dure huur van alle nieuw te bouwen woningen. Dus veel meer middeldure huur en 

minder dure huur want dat is de afgelopen jaren al gerealiseerd. De wethouder heeft eerder 

aangegeven dat dit financieel onmogelijk is. 

 

Wethouder Scholten vraagt of de VVD pleit voor meer middeldure huur en desnoods ten 

koste van de schuldpositie van de gemeente. 

 

VVD stelt dat niet te hebben gezegd. Als de coalitiepartijen meer woningen willen voor de 

lagere inkomens en de middeninkomens is dat erg schaars als 50% steeds wordt 

toegewezen aan dure huur en dure koop en de rest alleen is voor sociale en middenhuur. 

Dat is te weinig in de optiek van de VVD. 

 

Wethouder Scholten geeft aan dat de afgelopen 12 jaar geen sociale huurwoningen zijn 

gebouwd en erg veel koopwoningen in het middensegment. 

 

VVD zegt daarom ook geen dure koop en dure huur meer maar vooral middeldure huur. 

 

De heer Nuijens wijst erop dat wethouder Scholten concludeert dat de VVD bereid is om de 

gemeente enorm in de schulden te steken maar het antwoord van de VVD is dat dit niet het 

geval is terwijl de gemeente niet over eigen grond geschikt. Beide dingen kunnen niet 

gelijktijdig waar zijn. 

 

VVD wil de gemeente niet in enorme schulden steken, ook niet wanneer er sociale 

woningbouw wordt gepleegd. Er dient eerst een goede financiële onderbouwing te komen 

van wat mogelijk is. In het coalitieakkoord worden ook allerlei dingen gezegd zonder goede 

financiële onderbouwing. Daarom geeft de VVD alvast aan dat er meer middeldure 

huurwoningen moeten komen omdat daar een enorme behoefte aan is in Diemen. In de 

kadernota kunnen de financiële consequenties daarvan worden geschetst. 

 

Wethouder Scholten vraagt of de VVD bij de kadernota enigszins een onderbouwing kan 

geven voor de 40% middeldure huur in Diemen. 

 

VVD stelt dat de wethouder een ambtelijk apparaat tot zijn beschikking heeft en dat zij 

daarom bij deze vraagt aan het college om uit te zoeken wat het kost om 40% middeldure 

huur in Diemen te realiseren. 

 

Wethouder Scholten legt uit dat zijn vraag was of de VVD enigszins kan onderbouwen bij de 

kadernota waarom 40% middeldure huur passend is voor Diemen. 
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VVD memoreert dat gisteren de woonvisie is besproken en toen is voorgesteld om eerst een 

onderzoek te laten uitvoeren. Er is geen enkel inzicht in wat er precies nodig is. Op basis van 

de uitslag van het onderzoek kan beter worden ingeschat wat er moet gebeuren. De 

inschatting van de VVD is echter dat de behoefte aan middeldure huur in Diemen veel groter 

is dan de behoefte aan hele dure koopappartementen en huurappartementen. Dan gaat het 

om boven de 1200-€ 1400. 

 

Wethouder Scholten vraagt of de VVD dan het genoemde percentage kan onderbouwen. 

 

VVD stelt dat er nog geen goede financiële onderbouwing staat in het coalitieakkoord en de 

vraag van de wethouder aan de VVD om de middeldure huur te onderbouwen. Dat wordt 

straks aan de wethouder gevraagd. 

 

Wethouder Scholten herhaalt zijn vraag of het percentage kan worden onderbouwd. 

 

VVD merkt op dat de wethouder gisteravond heeft aangegeven dat daar eerst onderzoek 

voor nodig is. De fractie is er in ieder geval niet voor om wijken helemaal vol te bouwen zoals 

de coalitie van plan is op Buitenlust. 

Nu de afvalstoffenheffing weer op een acceptabel niveau is moet inderdaad de slag worden 

gemaakt naar betere afvalscheiding. Het is wel jammer dat de huidige coalitie het inzamelen 

van gft bij de hoogbouw heeft afgeschaft. Vindt het college dit ook achteraf een misser en 

dat dit wellicht opnieuw moet worden ingevoerd? 

In het kader van de verbouwing van de omgeving van station Diemen wordt gesproken over 

een maximale capaciteit aan parkeerplaatsen in de nieuwe situatie als op dit moment. 

 

De heer Nuijens memoreert dat de VVD had toegezegd om haar mening te geven of de 

uiteindelijke doelstelling van de afvalstoffeninzameling ook wordt gesteund. 

 

VVD merkt op dat Diemen de duurste gemeente was met de afvalstoffenheffing in 

Nederland. Daar hoorde ook een enorme service bij. Door de fractie is eerder aangegeven 

dat niet de hoofdprijs kan worden gevraagd en tussentijds de service wordt verlaagd, 

namelijk het lopen met het afval naar containers. Dat is onder andere de reden dat het niet is 

gebeurd, ook bij de collega’s van GroenLinks. Nu is de afvalstoffenheffing vlak voor de 

verkiezingen verlaagd en Diemen zit weer op een acceptabel niveau. Er moet nu gewerkt 

worden aan het halen van de landelijke afvaldoelstelling en het optimaliseren van de manier 

van inzamelen zonder dat de heffing weer omhoog wordt gedaan. 

Op dit moment is er sprake van overbezetting van het parkeerterrein bij station Diemen en 

daarom is het behouden van de huidige capaciteit geen realistisch standpunt. Bij beide 

stations is er een noodzaak voor uitbreiding van de parkeerterreinen maar ook voor 

handhaving met het oog op langparkeerders, diefstal en vandalisme. Anderzijds is het 

doodzonde wanneer het Van Gemertplantsoen wordt opgeofferd aan parkeren. Dus het liefst 

parkeren bij station Diemen Centrum op de huidige locatie. Dit vraagt dus om een discussie 

evenals de voorgestelde bebouwing op Buitenlust want dat heeft op dit moment niet de 

voorkeur van de VVD. 

Over het openstellen van de busbaan Diemen Zuid ontbreekt enige tekst in het 

coalitieakkoord. De verbinding van Holland Park met het centrumgebied komt hierdoor in het 
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coalitieakkoord ook niet aan de orde. Er wordt in de tekst überhaupt weinig gesproken over 

het verkeer. 

Slechts enige bedragen worden genoemd waaruit de 1,6 miljoen moet bestaan die de 

coalitie per jaar extra wil uittrekken. Onduidelijk is of dit kan worden gedekt door een hogere 

uitkering uit het gemeentefonds als gevolg van de groei van de gemeente. De hogere lasten 

zijn daarbij ongeveer 5% van deze uitkering. Dat percentage is hoger dan de inflatie terwijl 

de coalitie zegt dat met de inflatie gaat worden gewerkt. De lasten van de investeringen die 

aan de raad worden voorgelegd komen nog eens bovenop de 1,6 miljoen die al in het 

coalitieakkoord wordt genoemd. 

 

De heer Nuijens antwoordt ontkennend. Er is een kopje jaarlijks investeringen en een kopje 

andere investeringen die niet een jaarlijks terugkomend gegeven zijn. 

 

VVD merkt op dat de lasten van de investeringen die in 2021 en 2022 worden gedaan al 

meerdere miljoenen per jaar betekent. Is het wel zeker dat er geen lastenverhogingen nodig 

zijn gezien alle wensen? De voorgenomen investeringen vinden voornamelijk plaats na deze 

collegeperiode. Ook dan mogen er geen lastenverhogingen aan de orde zijn. De VVD 

ontvangt dus graag een aangepast financieel perspectief Groei van Diemen inclusief de 

beoogde investeringen tot 2025. Mogelijk krijgt de gemeente te maken met een oplopende 

rentelast maar wellicht wordt dat bij de kadernota besproken. 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat de gesprekken in goede harmonie hebben plaatsgevonden 

en complementair waren in de prioriteiten. In het coalitieakkoord staan veel punten uit het 

verkiezingsprogramma van D66 zoals bijvoorbeeld betaalbare woningen. Er komen meer 

dan 1000 sociale huurwoningen en 600 middeldure huurwoningen. Daarnaast komen er veel 

nieuwe woningen bij die wat kleiner en goedkoper zijn en daarmee voor starters bereikbaar 

zijn. 

Verder is er veel aandacht voor het investeren in duurzaamheid. Bij de energietransitie 

dienen alle zeilen te worden bijgezet om in te zetten op duurzame energie en de reductie van 

restafval. De raad heeft de gft-bakken bij de flats weggehaald maar iedereen moet gft 

scheiden want daar is de duurzaamheidswinst het allergrootst. Dat zou wel het gemak van 

de inwoners inperken en vooral van degenen die op dit moment niet scheiden. 

Iedereen moet mee kunnen doen in de samenleving. Er moet sprake zijn van 

kansengelijkheid. Daarom dient de gemeente een diversiteitsbeleid te ontwikkelen. 

 

Ouderenpartij Diemen leest op pagina 6 dat in overleg met scholen wordt gewerkt aan het 

helpen faciliteren van ruimte en materiaal voor burgerschap en diversiteit. Graag een 

toelichting hierop. 

 

Wethouder Klaasse merkt op dat de kinderen de burgers van de toekomst zijn en daarom is 

het belangrijk om met hen de dialoog aan te gaan over wat respectvol met elkaar omgaan is 

en om daar alle groepen in te betrekken. Daar is de afgelopen jaren al mee begonnen maar 

dat is nog incidenteel terwijl de gemeente daar veel meer structureel mee aan de slag kan 

gaan. 

Met ruimte wordt niet bedoeld de fysieke ruimte maar ruimte in het lesprogramma en ruimte 

om het gesprek aan te gaan. Er zijn verschillende organisaties die lesmateriaal aanbieden en 
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bekeken wordt welke organisaties hierin het beste kunnen faciliteren, uiteraard in overleg 

met de scholen want het moet wel passen bij de identiteit van de school. 

 

VVD stelt dat het aan de scholen is om de inhoud van het lesprogramma te bepalen. De 

gemeente kan wel dingen verzoeken. 

 

Wethouder Klaasse legt uit dat de coalitie van plan is om de scholen te faciliteren. Het is 

geen verplichting maar de gemeente gaat het gesprek aan en helpt de scholen om in contact 

te komen met organisaties die daarin gespecialiseerd zijn. 

 

Leefbaar Diemen vraagt of dit alleen gaat over brede scholen of over alle scholen. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat het gaat om de basisscholen in Diemen en ook om de 

middelbare school wanneer die komt. 

 

VVD constateert dat dit in het coalitieprogramma vrij dwingend staat geformuleerd. 

Bovendien heeft de fractie de indruk dat de scholen hier al redelijk goed mee bezig zijn en 

dat het gesprek op de scholen al goed tot stand is gekomen. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat hier een ander ambitieniveau mogelijk is. Het 

voorzieningenniveau is heel belangrijk en geeft ook iets aan over de identiteit van de 

gemeente. Gelukkig is zeven jaar geleden de keuze gemaakt om de lasten te verhogen in 

plaats van bezuinigen op het voorzieningenniveau en daar worden nu de vruchten van 

geplukt want er is een acceptabel voorzieningenniveau. Het voorzieningenniveau zal ook 

sterk worden uitgebreid aan wat mag worden verwacht voor een gemeente van meer dan 

30.000 inwoners. Diemen hoort zijn eerste middelbare school te krijgen en er wordt een 

voorkeurslocatie uitgesproken die verder wordt onderzocht. Een brede school in Holland 

Park. Die krijgt de omvang van ongeveer twee scholen van 500-700 leerlingen. Er wordt 

verder geïnvesteerd in de brede scholen in de andere wijken. 

Een tweede sporthal. Twee hockeyvelden die de diversiteit aan sport in Diemen versterken. 

Ook sport in de openbare ruimte en duidelijkheid naar SV Diemen en de honkbal want voor 

uitbreiding van de voetbal ligt de sleutel bij de honkbal. Op korte termijn wordt bekeken of de 

gemeente Amsterdam hier een slag in kan maken en of de honkbal verplaatst kan worden. 

Als dat niet kan blijft de honkbal zitten en wordt bekeken in hoeverre honkbal en voetbal 

intensiever gebruik kunnen maken van de ruimte aldaar. 

 

VVD merkt op dat de eerste prioriteit voor de Survivors is in Diemen blijven. Als er een 

mogelijkheid is om tot overeenstemming te komen met de voetbal en dat kan snel, dan kan 

ook de hockey snel worden gerealiseerd op Spoorzicht. 

 

Wethouder Klaasse memoreert dat hij heel goed contact heeft gehad met wethouder Van der 

Burg maar die is vertrokken. Er waren wel afspraken die de goede richting uitgingen maar 

elke week was er weer een ander idee. Nu gaat bekeken worden of het met een andere 

sportwethouder in Amsterdam beter gaat. 

 

Leefbaar Diemen is van mening dat Diemen zijn eigen problemen moet oplossen. 
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Wethouder Klaasse wijst erop dat Diemen in een metropoolregio zit waar over de grenzen 

heen wordt gekeken. Dat geldt zeker voor sport want veel Amsterdammers komen in Diemen 

hockeyen en dat geldt eveneens voor honkbal. Als een Amsterdamse honkbalvereniging op 

instorten staat en je zou die ruimte intensiever kunnen gebruiken moet je daarover met 

elkaar het gesprek aangaan. Dat gesprek moet in ieder geval snel gevoerd worden want er 

moet snel duidelijkheid komen voor de honkbal, de hockey en voor het voetbal. Voor het eind 

van het jaar dient er een duidelijke richting te zijn van wat er gaat gebeuren en dat zou 

kunnen zijn dat er twee hockeyvelden komen op Spoorzicht, dat de honkbalvereniging op 

een goede plek landt in Amsterdam en dat er dan twee hockeyvelden en een vrij voetbalveld 

komen te liggen. 

 

Ons Diemen merkt op dat hockey een wintersport is en een goede aanvulling op het 

winterprogramma. 

 

Wethouder Klaasse meldt  dat de hockey zelfs een langere wintersport heeft dan voetbal. 

 

Ons Diemen gaat het erom dat Diemen straks alleen maar korfbal en tennis heeft als 

zomersport en er zouden meer sporten in de zomer moeten worden gefaciliteerd om de 

jongeren in de zomermaanden bezig te houden. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat vanuit dat perspectief voetbal ook zeker een zomersport is en 

dat er genoeg zomersporten zijn in Diemen. Met een tweede sporthal is er ook meer 

capaciteit voor sporten in de winter. 

 

VVD begrijpt dat met wethouder Van der Burg niet verder werd gekomen want iedere week 

werd er wat anders gezegd. 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat hij met wethouder Van der Burg heel goed contact had 

maar zijn ambtenaren sprongen wel eens van de hak op de tak. Er is nu een discontinuïteit 

op sport maar hopelijk krijgt de nieuwe wethouder sport het voor elkaar dat de ambtenaren 

met de neus in dezelfde richting staan en ook een beetje de richting van Diemen op kunnen 

kijken. 

 

VVD stelt dat wethouder Klaasse zelf ook wel eens van de hak op de tak sprong want hij 

vertelde in de raad dat de honkbalvereniging heel graag naar Amsterdam wilde maar de 

honkbalvereniging vond dat de wethouder een beetje voor zijn beurt had gesproken. Kan 

snel worden gehandeld als de voetbal en de Survivors eruit komen en kan dan snel hockey 

worden gerealiseerd op Spoorzicht? Waarom zou gewacht worden op Amsterdam als het 

snel in Diemen kan worden gerealiseerd wat de honkbalvereniging wil graag in Diemen 

blijven. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat het sneller is te realiseren op het sportpark, zowel fysiek als qua 

bestemmingsplan. Spoorzicht zal een langer traject worden omdat dit qua bestemmingsplan 

en grondmechanica lastiger is. Op het moment dat er niet wordt uitgekomen met Amsterdam 

en de honkballers niet op een juiste manier gehuisvest kunnen worden moet snel worden 

geschakeld op Spoorzicht. 
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VVD stelt dat wanneer de coalitie het met elkaar eens is dat hockey op Spoorzicht kan 

komen heel snel het bestemmingsplan kan worden aangepast. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat er dan onderzoeken moeten plaatsvinden en een 

inspraakprocedure moet worden gestart maar daarmee wordt begonnen wanneer er 

duidelijkheid is van Amsterdam. 

 

Ons Diemen merkt op dat het nog jaren kan duren met Amsterdam. In de tussentijd blijven 

de verenigingen in onzekerheid. 

 

Wethouder Klaasse herhaalt dat het proces is dat de komende maanden het gesprek met 

Amsterdam wordt aangegaan. Als daar iets te realiseren is wordt daarmee in zee gegaan 

maar als dat niet het geval is wordt direct overgegaan op het traject dat de VVD schetste. 

 

VVD memoreert dat de wethouder eerder heeft aangegeven dat hij graag wil dat de 

Survivors in Diemen kunnen blijven als dat mogelijk is. Dat heeft D66 ook gezegd. Waarom 

zou dan nog met Amsterdam worden gepraat wanneer het in huis kan worden opgelost? Dit 

gaat jaren duren terwijl het waarschijnlijk niet nodig is. De wethouder moet erop inzetten dat 

de Survivors er met SV Diemen uitkomen. Dan kan ook heel snel met de procedure voor 

hockey op Spoorzicht worden gestart. 

 

Wethouder Klaasse herhaalt dat voor het eind van het jaar de kogel door de kerk moet zijn. 

Eerst zal de optie met Amsterdam verder worden onderzocht voordat stappen worden gezet 

want wanneer achteraf blijkt dat Amsterdam toch dingen had kunnen realiseren. Amsterdam 

heeft immers te maken met een noodlijdende honkbalvereniging en twee verenigingen met 

minder dan 100 leden. Dat kan vanuit de honkbalbond een interessante casus zijn. Als uit 

het gesprek met Amsterdam blijkt dat die gemeente niets kan faciliteren wat ook voor de 

honkbal goed is wordt tegelijk overgegaan op het scenario dat ook geschetst is in het 

coalitieakkoord. 

 

VVD constateert dat de wethouder weinig heeft begrepen van de emotie van de Survivors 

om met een club in Amsterdam samen te gaan. Dit ligt heel gevoelig bij deze sport. Hopelijk 

zal de wethouder heel snel handelen. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat snel in gesprek wordt gegaan met Amsterdam. Het is ook heel 

belangrijk dat efficiënt met ruimte wordt omgegaan en samen met Amsterdam kan dat 

efficiënter worden ingepland. 

 

Ons Diemen verzoekt de wethouder om snel te bemiddelen tussen de honkbal en voetbal 

dat ze eruit komen. Zij liggen nu heel ver uit elkaar en misschien kan de wethouder daar veel 

meer bereiken dan in Amsterdam. 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat dit een parallel traject is. Daarmee is hij vandaag actief 

aan de slag gegaan. Voor de voetbal zal het beste scenario zijn wanneer TIW Survivors naar 

Amsterdam gaat want dan krijgen ze er een vrij veld bij. Wanneer de Survivors daar blijven 

moet worden gedacht aan combivelden. 
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Ouderenpartij Diemen wijst erop dat dit het voorstel is dat vorig jaar op tafel lag en wat de 

wethouder heeft teruggetrokken. Sindsdien is er stagnatie. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat er nu duidelijke afspraken zijn gemaakt in het coalitieakkoord. 

Dat is een procesafspraak en dat gaat maximaal zes maanden duren. Na een half jaar is de 

kogel door de kerk en wordt gestart met die ontwikkeling, dus binnen drie jaar wordt er 

gehockeyd in Diemen. 

 

VVD constateert dat de wethouder de voorkeur heeft om de Survivors naar Amsterdam te 

brengen omdat dit wellicht efficiënter is. Beter was geweest wanneer de wethouder dat voor 

de verkiezingen had gezegd. 

Wethouder Klaasse stelt dat dit geen voorkeur is. Dit moet verder worden uitgewerkt met 

Amsterdam en daar ligt op dit moment de sleutel. 

 

CDA wijst erop dat GroenLinks eerder zei dat het minimaal drie jaar zou duren en als er dan 

nog steeds geen goede locatie zou zijn gevonden voor de hockeyvelden. 

 

GroenLinks geeft aan dat in het coalitieakkoord staat dat het binnen drie jaar wordt 

gerealiseerd. 

 

De heer Nuijens vult aan dat dit staat in de paragraaf onder Spoorzicht. Daar staat dat 

binnen drie jaar hockey kan worden gespeeld in Diemen. De heer Klaasse heeft gelijk, voor 

overleg met Amsterdam staat zes maanden tot een jaar. 

 

Wethouder Klaasse merkt op dat de functie van de Omval als culturele magneet verder kan 

worden versterkt, ook door samenwerking met de OBA aldaar. Daarnaast is het behoud van 

cultuurhistorische monumenten belangrijk en er komt een bescheiden budget voor kunst in 

de openbare ruimte. 

 

Leefbaar Diemen vraagt om een toelichting wat betreft de cultuurhistorische gebouwen. 

 

Wethouder Klaasse merkt op dat de pastorie geen eigendom is van de gemeente. De kerk is 

het een beetje aan het verslonzen. De gemeente voelt zich verplicht om de kerk daarop te 

wijzen. Na 1 september zal worden gehandhaafd om de kerk tot een keuze te dwingen over 

wat er met de pastorie gaat gebeuren, of de kerk het voor eigen gebruik blijft houden of dat 

het een andere functie krijgt en dat het wordt verkocht. 

 

Leefbaar Diemen vraagt of wordt bedoeld dat mensen worden gedwongen. 

 

Wethouder Klaasse heeft er vertrouwen in dat daarmee de cultuurhistorische waarde van de 

pastorie blijft gehandhaafd. 

 

Leefbaar Diemen wijst erop dat het bisdom dwarsligt en dat het niet zo is dat de pastorie 

alles uit handen heeft laten vallen. 
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Wethouder Klaasse stelt dat het bisdom gedwongen moet worden door een harde opstelling 

van de gemeente. Het college is in gesprek met de parochie en die is blij met de manier 

waarop het handhavingstraject wordt ingezet. 

Ook voor de Rietschuur is de inzet dat dit als beeldbepalend element in Diemen wordt 

gehandhaafd. Alleen zal daar een andere functie aan gegeven worden maar het is belangrijk 

dat de cultuurhistorische waarde van de Rietschuur gehandhaafd blijft. 

Natuurlijk kan de coalitie niet helemaal volledig zijn in het akkoord want vier jaar zijn niet 

samen te vatten in 20 pagina’s. De eerste verdere uitwerking zal financieel gebeuren via de 

kadernota. Diemen groeit en dat maakt investeringen in de Diemense gemeenschap 

mogelijk en op die manier kan de sociale cohesie worden gerealiseerd door verbindingen 

aan te gaan. 

Ouderenpartij Diemen constateert dat er heel veel ambtenaren bijkomen en dat er niets is te 

lezen over de schaduwkanten van de sterke groei van Diemen. Je kunt niet jezelf zijn als je 

geen passende woning kunt vinden of eenzaam bent of diep in de schulden zit. Het 

coalitieprogramma lijkt ervan uit te gaan dat die schaduwkanten er niet zijn of als ze er wel 

zijn de nieuwe coalitie ze wel even gaat oplossen. Het programma staat vol wensdenken 

maar de vraag is wat er van waar gemaakt gaat worden in de komende jaren. Er staan 

namelijk nogal wat oneliners in die de fractie onbegrijpelijk en onverstandig vindt. 

Met de reservering van 50% van de ruimte op Spoorzicht voor hockeyvelden lijkt dit 

probleem getackeld zijn maar uit de reacties van de betrokken sportclubs kan worden 

opgemaakt dat ze nog allerminst tevreden zijn en er nog geen oplossing is voor hun 

ruimteproblemen. Het coalitieprogramma biedt een papieren compromistekst die de 

besluiteloosheid van het vorige college probeert te maskeren. Een beetje bestuurder met 

ballen had nee gezegd tegen een initiatief waarbij een nieuwe sportclub aast op het veld van 

een andere. 

 

De heer Nuijens merkt op dat de Ouderenpartij Diemen voorstander is van het volledig 

behoud van Spoorzicht evenals GroenLinks. Wat zou de oplossing zijn geweest van de 

Ouderenpartij die geleid zou hebben tot half dan wel geheel behoud van Spoorzicht? 

 

Ouderenpartij Diemen herhaalt dat de hockeyvereniging niet toegelaten had moeten worden. 

GroenLinks is nalatig geweest om te kijken of er een grotere groep dan acht zetels in de raad 

bereid zou zijn om Spoorzicht groen te houden. In de afgelopen weken ontstond de indruk 

dat dit wel mogelijk was geweest maar GroenLinks heeft zich zes weken opgesloten en er is 

geen enkel contact geweest met de andere partijen. 

 

De heer Nuijens vraagt hoe die meerderheid dan tot stand zou zijn gekomen. 

 

Ouderenpartij Diemen leest in het coalitieakkoord dat iedereen in Diemen moet kunnen 

wonen ongeacht inkomen. Moet iemand met een bungalow in Bloemendaal dezelfde ruimte 

kunnen opeisen in Diemen? In Diemen kan niet iedereen worden gehuisvest want daar is de 

ruimte niet voor. 

In het gesprek met de informateur op 30 maart heeft de fractie vier prioriteiten genoemd, 

namelijk wonen, werken, welzijn en water. Een deel van de wensen wordt in het 

coalitieakkoord teruggevonden. Het programma noemt 2833 te bouwen woningen waarvan 

1085 sociale huur, 600 middenhuur en 1148 vrije sector koop/huur. Kan dit nader worden 

gespecificeerd in aantallen, locaties en jaar van realisering? Hoe hard zijn deze cijfers als ze 
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deels worden gerealiseerd op zoeklocaties waarover nog geen besluit is genomen? Er kan 

bijvoorbeeld geen woningbouw plaatsvinden op de plek van basisschool De Venser als daar 

op 50 m afstand een grote middelbare school verrijst. Dan is een wijkparkje meer gewenst 

dan nog meer hete stenen. Als de Gooiseweg niet wordt verlaagd is daar veel minder ruimte 

voor woningen. 

Kan de jaarlijks 2 ton extra voor bemiddeling van minder kansrijke groepen naar werk 

worden gespecificeerd? Als dat in ambtelijke formatie wordt gestoken is dat heel veel. In 

hoofdstuk 4 ontbreekt de fasering van de uitgaven. Wil de coalitie de Rietschuur en de 

pastorie aankopen? Zou een aanpak als bijvoorbeeld bij de klusflat Kleiburg, maar dan 

kleinschaliger, niet veel voor de hand liggender zijn? 

In het coalitieprogramma wordt gemist een wervend hoofdstuk over bestuurlijke vernieuwing. 

In het open gesprek op 30 maart is met de informateur van gedachten gewisseld maar 

daarna is de partij niet meer uitgenodigd. De informateur adviseerde om voor, tijdens en na 

de vaststelling van het coalitieakkoord in samenspraak te blijven met alle partijen in de raad 

maar vervolgens gingen de beoogde coalitiepartijen achter gesloten deuren met elkaar 

verder. GroenLinks heeft als grootste partij onvoldoende leiding genomen over een proces 

dat niet alleen voor haarzelf een betere uitkomst had kunnen hebben maar ook voor de raad 

als geheel. De informateur verslikte zich meermalen in de aanduiding van volledig linkse of 

meer liberale of sociaal-liberale partijen en een term als overbodige partijen. Hij heeft te veel 

vastgezeten in oud machtsdenken en GroenLinks heeft zelf niet de durf gehad om in 

samenspraak met alle andere partijen tot een beter akkoord te komen. 

 

De heer Nuijens zegt dat de heer Grondel zich hier niet kan verdedigen. 

 

Ouderenpartij Diemen constateert dat nadat de heer Grondel zijn advies had uitgebracht er 

geen enkele discussie is geweest. Er is via de pers een toelichting gegeven en de andere 

partijen zijn niet geïnformeerd. De heer Grondel kan altijd nog reageren als hij dat wil. Als 

GroenLinks had geprobeerd met andere partijen tot een beter akkoord te komen zou die 

partij een bijdrage hebben geleverd aan het begin van een bestuurlijke vernieuwing. De 

PvdA en D66 zetten ook de andere partijen weg als oppositie. 

 

Wethouder Scholten vraagt of kan worden gespecificeerd wanneer hij de andere partijen als 

oppositie heeft weggezet. 

 

Ouderenpartij Diemen zegt dat de heer Scholten dat niet heeft gedaan maar leden van zijn 

fractie. De voorzitter heeft dat gedaan. Dit soort uitspraken zijn ook van D66 gehoord en dat 

zegt iets over hoe die partijen in het hele proces stonden. Veel zal afhangen van hoe 

GroenLinks zich in de toekomst verhoudt tot andere fracties in de raad en of ze openstaat 

voor voorstellen uit fracties die niet tot het college behoren. 

 

Wethouder Scholten geeft aan dat kan worden voortgebouwd op wat de laatste jaren is 

gedaan want Diemen staat er goed bij. Omdat de gemeente er ook financieel goed bijstaat 

kunnen een aantal dingen worden gerealiseerd. Het is heel belangrijk dat er behoorlijk wat 

ruimte kon worden gemaakt voor sociale woningbouw. Er wordt ook aandacht gegeven aan 

het vinden van werk voor mensen die een wat grotere afstand hebben tot de arbeidsmarkt. 

Allerlei voorzieningen als een middelbare school en een tweede sporthal horen bij de groei 
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die Diemen doormaakt. Ook veel aandacht voor extra schuldhulpverlening en actief beleid 

om die mensen eerder op te sporen. 

Er wordt veel geld uitgetrokken voor duurzaamheid en daarmee kan een goed begin worden 

gemaakt met wat noodzakelijk is. Er wordt capaciteit uitgezet om samen met de regio 

oplossingen te vinden voor de duurzaamheid en het te zijner tijd gasloos maken van de 

gemeente. Iedereen moet in Diemen kunnen wonen maar waarschijnlijk niet in een villa. 

Mensen moeten hier kunnen wonen ongeacht sekse, leeftijd et cetera. De voorzieningen zijn 

de afgelopen jaren zo goed mogelijk in stand gehouden en daar zijn extra lastenverhogingen 

voor gedaan. Een deel daarvan is inmiddels teruggedraaid. 

Bij de kadernota wordt de financiële onderbouwing verder uitgewerkt. De detaillering zal over 

een paar weken aan de raad worden geleverd. Dan zal de raad ook zien dat de 

investeringen ook werkelijk kunnen zonder lastenverhogingen. Het is een scherp financieel 

beleid maar spreker staat altijd voor verantwoordelijk financieel beleid. 

 

Leefbaar Diemen was blij dat in het Diemer Nieuws een goede samenvatting stond van het 

coalitieakkoord want daardoor werd het meer begrijpelijk. Er staan veel dingen in die beter 

hadden kunnen worden omschreven. Diemen zal actief worden bevorderd als aantrekkelijke 

woonplaats. Alleen voor leerkrachten aan Diemense scholen? Waarom worden andere 

mensen niet gewaardeerd die werken en zich inzetten? Er wordt gesproken over extra 

buurtsportcoaches. De wijkagent wordt echter ook nooit gezien. De coalitie staat indien 

mogelijk positief tegenover de komst van culturele broedplaatsen. Er zijn ook allerlei 

initiatieven voor jongeren. Hoe groot is dat potje? Zo kan nog wel even worden doorgegaan 

maar hopelijk kan in de komende periode in discussie worden gegaan met de coalitie over 

allerlei zaken waar Leefbaar Diemen het wat minder mee eens is. 

 

Ons Diemen is blij met het concept coalitieakkoord omdat hiermee grotendeels het 

verkiezingsprogramma van de partij wordt uitgevoerd. Er zit veel ruimte in het akkoord maar 

dat is ook een mogelijkheid om de eigen inbreng te leveren. Het akkoord is zeer ambitieus 

en hopelijk worden alle mooie woorden omgezet naar concrete doelen. Alleen al het 

formuleren van de Omgevingsvisie is een uitdaging en ook de ambitie van de circulaire 

economie en een energieneutrale gemeente is niet te onderschatten. Wellicht kunnen dit 

soort onderwerpen in bredere werkgroepen worden voorbereid. Dit sluit aan bij de 

nagestreefde bestuurlijke hervorming. 

Als een woningbouwvereniging gaat renoveren komen alle facetten van duurzaamheid, 

energieneutraal en circulaire economie bij elkaar. Het is veel breder dan hoe het staat in het 

akkoord. De fractie is benieuwd hoe dit gaat worden aangepakt maar wil daar graag een 

bijdrage aan leveren. 

 

CDA vindt het positief dat wordt benoemd het behouden van de Grote Rietschuur en met 

name de pastorie. Goed is dat het college vol wil inzetten op onderwijsvoorzieningen. Er 

wordt gesproken over waar mogelijk versterken we de ecologische hub-functie en over 

groene plekken in het dorp zoals Spoorzicht maar merkwaardig genoeg moet Spoorzicht 

elders in het akkoord toch 50% afstaan aan twee hockeyvelden waarvoor kunstgras 

gebruikelijk is. Nog los gezien van een clubhuis, spelersfaciliteiten, ruimte voor 

toeschouwers, lichtmasten en parkeerruimte. Dat is betreurenswaardig. Net als GroenLinks 

en de Ouderenpartij Diemen heeft het CDA zich voor de verkiezingen uitgesproken voor het 

behoud van Spoorzicht. Wat nu wordt voorgesteld kan niet anders dan een grote 
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teleurstelling betekenen voor iedereen die juist voor het behoud van Spoorzicht op 

GroenLinks heeft gestemd. 

 

Wethouder Scholten vraagt of het CDA dan kan aangeven waar de hockey in Diemen wel 

moet komen of is die partij van mening dat er geen hockey in Diemen dient te komen. 

 

CDA merkt op dat er nu onderzoeken worden verricht naar wat de mogelijkheden zijn met de 

huidige sportvelden en er kan nog onderzocht of er andere gebieden zijn waar wellicht 

hockey kan worden geplaatst. Bijvoorbeeld de Spoordriehoek. 

 

Wethouder Scholten geeft aan dat het CDA het dan heeft over gebieden die in de provinciale 

verordening als groen zijn aangegeven waar niets mag gebeuren of gebieden die niet in 

eigendom van de gemeente zijn. De hockey wordt dan jarenlang niet gefaciliteerd. 

 

CDA zegt dat de hockey in ieder geval niet op Spoorzicht moet komen want als daar twee 

velden komen tast dat daar de natuur aan. Dit geeft overlast wat betreft geluid en licht. 

Bovendien is hockey een populaire sport en dan blijft het niet bij die 50% in een groeiende 

gemeente. Dan kan het natuurpark helemaal vaarwel worden gezegd. 

 

Wethouder Scholten constateert dat het CDA voor lief neemt dat er nog jaren niet kan 

worden gehockeyd in Diemen. 

 

CDA is van mening dat dit geen jaren hoeft te duren want er zijn nog andere opties zoals de 

mogelijkheid van het combineren van velden met TIW Survivors en er moet worden gekeken 

of er nog andere mogelijkheden zijn in Diemen. 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat het combineren van hockey met honkbal onbestaanbaar is 

en niet gaat gebeuren. 

 

CDA zegt dat het natuurlijk gaat over de combinatie met voetbal. 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat voetbal en honkbal daar prima kunnen maar dan zegt het 

CDA van de komende 10 jaar geen hockey in Diemen. 

 

CDA stelt dat wanneer dit ten koste zou gaan van Spoorzicht het CDA kiest voor Spoorzicht 

en niet voor hockey. GroenLinks heeft de grote winst tijdens de verkiezingen niet weten te 

verzilveren. Er was de keuze tussen de logica van de macht en de logica van het ideaal. De 

logica van de macht zei handhaaf de huidige coalitie en de logica van het ideaal zei zoek 

voldoende gelijkgezinden om je doelen zo goed mogelijk te behalen. 

 

GroenLinks vraagt of het CDA kan uitleggen hoe acht zetels in de raad een meerderheid 

vormt om Spoorzicht te behouden. 

 

CDA stelt dat GroenLinks meer bij andere partijen had kunnen peilen of zij genegen zijn om 

eventueel Spoorzicht te behouden. 
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GroenLinks zegt dat dit een heel belangrijk gespreksonderwerp is geweest tijdens de 

informatieve periode van de onderhandelingen. Op basis van die gesprekken kon de 

conclusie worden getrokken dat er in de raad acht zetels zijn die gaan voor het volledig 

behoud van Spoorzicht en dat is helaas geen meerderheid. 

 

CDA herhaalt dat GroenLinks tijdens de verkiezingen heel duidelijk naar voren heeft 

gebracht dat Spoorzicht niet mag worden aangetast. 

 

GroenLinks zegt dat hiervoor een meerderheid in de raad nodig is. GroenLinks is de grootste 

partij maar is niet almachtig en dat betekent dat het samen met de hele raad moet worden 

gedaan. 

 

CDA is het daarmee eens maar 50% is erg veel. Dat natuurgebied gaat op deze wijze in de 

toekomst sowieso verdwijnen. De formateur heeft het instrument aangediend van een 

amendement op het gesloten akkoord maar de vraag is wat dit instrument werkelijk gaat 

betekenen. Het CDA is voornemens om een amendement in te dienen voor een betere 

toekomst van Spoorzicht. Helaas moet er een compromis gevonden worden. Als het 

amendement niet zou worden ingediend wordt naderhand gezegd van daar had het CDA 

eerder mee moeten komen. Wanneer het amendement wordt afgewezen, wordt de 

toekomstige discussie dan daarmee afgesloten? Toch zal de fractie het amendement 

indienen en zij behoudt zich het recht voor om hier in de toekomst op terug te blijven komen. 

Het amendement behelst een onderzoek naar een bestemming voor Spoorzicht dat 

harmonieert met het karakter ervan door 25% te bestemmen voor seniorenwoningen. 

 

GroenLinks vraagt of het CDA een idee heeft wat de belasting voor het gebied is als daar 

woningen gebouwd gaan worden. Ook al gaat het om relatief rustiger bewoners dan 

wanneer daar woningen voor jongeren worden geplaatst. 

 

CDA geeft aan dat veel senioren graag de rust en de ruimte opzoeken, het geeft veel minder 

overlast voor de natuur en daarmee wordt de toekomst voor de rest van Spoorzicht zeker 

gesteld. 

 

D66 merkt op dat nu in het akkoord staat 50% hockey en dat voor de rest geïnvesteerd gaat 

worden in de natuurwaarden van Spoorzicht en dat het wordt verbonden met de omringende 

gebieden en geprobeerd wordt om het meer geschikt te maken voor recreatie. Biedt dit 

minder kansen voor een groene toekomst van Spoorzicht dan seniorenwoningen waarbij 

over een paar jaar ook kan worden gezegd van we zetten er een paar rijtjes naast? 

 

CDA stelt dat het dan moet worden gehouden op die 25%. Een hockeyvereniging groeit want 

twee hockeyvelden is nu al erg weinig. 

De heer Nuijens zegt dat de woningnood zal blijven in de regio en dat er daarom altijd vraag 

zal zijn om er een rijtje woningen naast te zetten. Er is nu de kans voor behoud van 100% 

van Spoorzicht en voor die 50% geldt dat dit zo moet worden gehouden. Dat kan worden 

toegezegd. 

 

CDA zou ook die voorkeur hebben maar er moeten compromissen worden gesloten en de 

fractie heeft gezocht naar het minst belastende compromis. 
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De heer Nuijens vraagt waarom het makkelijker is om het volgende rijtje woningen tegen te 

houden dan om het volgende derde hockeyveld tegen te houden. 

 

CDA geeft aan dat de seniorenwoningen niet per se hoeven te groeien. 

 

De heer Nuijens stelt dat dit ook geldt voor hockey. 

 

CDA zegt dat de gemeente kan vaststellen dat maximaal 25% mag worden bebouwd. Bij de 

hockey weet je sowieso dat het meer gaat worden dan twee velden want dat is nu al te 

weinig. 

 

Leefbaar Diemen vraagt hoe wordt gedacht over compensatiegroen. 

 

CDA legt uit dat het voorgestelde amendement wordt gedreven door de behoefte om een 

inhoudelijk en een redelijk compromis te zoeken tussen de belangen van natuur, 

buurtbewoners en buurtcohesie, bewoners van het centrum, oudere woningzoekenden en de 

noodzaak van het in beweging zetten van de woningmarkt. 

Wil het college een aanzienlijk investering in tijd, geld en menskracht aangaan en daarna 

pas concrete doelstellingen formuleren op het gebied van duurzaamheid? Het college dient 

eerst een kostenplaatje te maken wat de lasten zijn voor de bewoners voordat wijken van het 

gas worden afgehaald. De discussie over de vervanging van het aardgas is nog niet 

afgerond. De hoogleraar future energysystems Van Wijk aan de TU Delft doet onderzoek in 

het buitenland en zegt dat het huidige gasnet bruikbaar zou kunnen zijn voor waterstof als 

energiedrager. Op de Olympische Spelen over twee jaar wordt alle energie door waterstof 

geleverd. Water is dan het enige verbrandingsproduct. Kan het tempo van de 

energietransitie niet beter worden aangegeven door de landelijke politiek in plaats van voor 

de troepen uitlopen? 

 

De heer Nuijens legt uit dat het waarschijnlijk tussen de € 5000 en € 10.000 per woning kost 

om het van het aardgas te halen. Gezien de hoogte van het bedrag is het niet waarschijnlijk 

dat de gemeente die kosten helemaal draagt en het is ook niet waarschijnlijk dat het 

helemaal bij de bewoners wordt neergelegd. Wat betreft de grote financiering en het tempo 

zal derhalve worden aangehaakt bij plannen die in het regeringsakkoord zijn opgenomen. 

 

CDA zegt dat dit niet duidelijk uit de tekst in het akkoord kon worden gehaald. In ieder geval 

zal het huidige gasleidingnet hiervoor kunnen worden aangepast en dat scheelt enorm in de 

kosten. 

De heer Nuijens zegt dat het een keuze zou kunnen zijn om het huidige gasleidingennet te 

laten liggen. 

 

De voorzitter schorst de vergadering. 

 

De voorzitter heropent de vergadering. 
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GroenLinks meldt dat een deel van de gestelde vragen zal worden beantwoord door de voor 

die portefeuille verantwoordelijke wethouder. De vragen die schriftelijk gesteld zijn zullen ook 

schriftelijk worden beantwoord. 

Er gaat worden voortgebouwd op wat de afgelopen 12 jaar is bereikt en daarnaast worden er 

duidelijk nieuwe keuzes gemaakt in het akkoord. Er zijn nu weer mogelijkheden om te 

investeren. De keuze is gemaakt om het aantal ambtenaren dat zich bezighoudt met 

duurzaamheid te verdubbelen zodat zo goed mogelijk kan worden ingespeeld op de 

regionale en landelijke ontwikkelingen. 

GroenLinks staat voor een open bestuurscultuur. Dit is een proces dat samen met de andere 

partijen moet worden gedaan en daar zijn ook het maatschappelijk middenveld en de 

inwoners voor nodig. Het proces van de afgelopen formatie en informatie is veel opener 

gegaan dan alle voorgaande keren. De Ouderenpartij Diemen vindt dat er een soort 

raadsakkoord moet komen maar in het land wordt gezien dat dit uiteindelijk een akkoord 

wordt van vlees noch vis omdat er dan geen keuzes gemaakt worden. Met deze informatieve 

raad en volgende week de besluitvormende raad is het mogelijk om het conceptakkoord te 

amenderen. Dat betekent dat de discussie openlijk zichtbaar is en inwoners daar getuige van 

kunnen zijn. Als er goede ideeën komen die ook goed zijn onderbouwd en passen binnen het 

karakter van het akkoord worden die natuurlijk graag overgenomen. 

 

VVD stelt dat er in het coalitieakkoord nog niets financieel wordt onderbouwd. Hoe kunnen 

dan goed onderbouwde amendementen worden ingediend als die onderbouwing niet kan 

worden gevonden in het coalitieakkoord? 

 

GroenLinks geeft aan dat het schuiven met bedragen bij de kadernota en de begroting wordt 

gedaan. Daarom wordt het CDA van harte uitgenodigd om amendementen en moties te 

blijven indienen zodat er een open dialoog ontstaat. 

 

VVD verwacht dat de coalitie al heel goed weet dat alles wat wordt gezegd ook kan. De heer 

Scholten heeft ook duidelijk aangegeven dat alles wat in het coalitieakkoord staat financieel 

kan. De coalitie heeft dus al een financiële onderbouwing van alle onderwerpen die hier 

worden besproken en de VVD wil die onderbouwing graag morgen ontvangen zodat met de 

amendementen rekening kan worden gehouden met de financiële gegevens die de coalitie 

blijkbaar al heeft. 

 

GroenLinks zegt dat dit nog niet nodig is want daarvoor is de gewone cyclus van kadernota 

en begroting et cetera. Dat zijn de momenten waar de ingrijpende financiële keuzes gemaakt 

kunnen worden. 

 

VVD vraagt of GroenLinks afgelopen weken heeft gesproken over de financiële 

consequenties van het coalitieakkoord. Er is dus inzicht in de financiële consequenties van 

het coalitieakkoord. De VVD wil die cijfers graag morgen ontvangen zodat bij het maken van 

amendementen deze ook goed kunnen worden onderbouwd. 

 

Wethouder Scholten geeft aan dat natuurlijk is gekeken naar de financiële consequenties 

van alle dingen en daarbij is gebruik gemaakt van informatie die de raad heeft. Dat is 

namelijk alle informatie die de afdeling Financiën heeft geproduceerd bij kwartaalrapportages 

et cetera. Dit wordt verder uitgewerkt en dan komt er bij de kadernota uitgebreide financiële 
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informatie. Het gaat er nu om met welke intenties de gemeente de komende vier jaar koers 

zet. Als partijen concrete maatregelen willen moeten zij een amendement indienen. 

 

VVD heeft de kadernota 2018 en de Nota integrale visie op groen bekeken maar uit de 

informatie kan niet worden gehaald dat de genoemde investeringen in het coalitieakkoord na 

2021 haalbaar zijn. Als het er allemaal ligt kan het deze week nog worden gegeven, 

onderbouwd in wat alles kost en tot 2024. Dan kan dat worden meegenomen bij de 

overweging om te besluiten over het coalitieakkoord en bij het maken van andere keuzes. 

 

Wethouder Scholten zegt dat het straks in de kadernota allemaal precies staat. Vorige week 

is al een uitgebreid gesprek geweest over wat bijvoorbeeld extra middeldure huur kost. Er 

worden nu primair politieke keuzes gemaakt over waar we met de samenleving naartoe 

willen. 

 

VVD wenst veel meer middeldure huur dan nu in het coalitieprogramma is opgenomen maar 

dan mag niet aan de VVD tegelijk worden gevraagd om een financiële onderbouwing want 

dit is een politieke keuze. 

 

Wethouder Scholten merkt op dat hij geen financiële onderbouwing heeft gevraagd maar dat 

hij heeft gevraagd of de VVD kan aangeven op welke marktoverwegingen en welke tekorten 

die 40% is gebaseerd. 

 

VVD memoreert dat gisteravond tijdens de woonvisie werd gezegd dat de gemeente daar 

helemaal geen inzicht in heeft en dat er werd gevraagd om budget voor onderzoek daartoe. 

Als de VVD had geweten dat die informatie niet in huis is was veel eerder om dat onderzoek 

gevraagd. 

 

Wethouder Scholten geeft aan dat het gesprek gisteravond vooral ging over de dure 

scheefwoners. 

 

De heer Nuijens waardeert dat hij wat mag zeggen in deze informatieve raadsvergadering. 

Hij is er zich van bewust dat hij nog niet benoemd is als wethouder. De bestuurscultuur kan 

altijd opener en dit is niet de meest open vorm maar dit had niets met durf te maken. 

Ouderenpartij Diemen zei dat er geen enkel contact heeft plaatsgevonden met andere 

partijen maar spreker had een prettige wandeling met de heer Prins. 

 

Ouderenpartij Diemen geeft aan dat er sprake was van een toevallige ontmoeting in 

Amsterdam waarin niet alles is besproken en daarom het initiatief is genomen op de heer 

Nuijens te bellen. Dat initiatief is dus niet van de heer Nuijens of van GroenLinks uitgegaan. 

 

De heer Nuijens zegt dat een open bestuurscultuur inderdaad tweerichtingsverkeer vereist 

en daarvoor zal hij zich blijvend inzetten. De opmerking is gemaakt dat er weinig specifieks 

in het akkoord staat maar als er een heel specifiek akkoord was neergelegd was gezegd dat 

alles was dichtgetimmerd en nu er een akkoord op hoofdlijnen wordt neergelegd wordt 

gezegd van u maakt geen keuzes. 

Er dient alle ruimte te zijn voor de raad om rustig met elkaar te praten over duurzaamheid en 

afvalinzameling. Daarom staat er niet in het akkoord dat er gegarandeerd naar 100 kg wordt 
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gegaan want dan wordt miskend de participatie die nog met de bewoners dient plaats te 

vinden en het zorgvuldige proces dat nog moet worden gevoerd. 

 

Ouderenpartij Diemen constateert dat er wel in staat dat wordt gewerkt in de richting van 100 

kg. Vervolgens wordt gezegd dat het afvalbeleid komt te staan in het teken van scheiding en 

reductie maar dat is al 40 jaar het geval sinds de invoering van de glasbak. Alleen heeft deze 

raad af en toe zitten zigzaggen met besluiten nemen en terugkomen op besluiten. Het 

weghalen van het gft ophalen bij de hoogbouw is niet gevolgd door een alternatief dat beter 

zou werken. Toch wordt er gezegd dat een wijziging van de afvalinzameling onvermijdelijk is 

terwijl daar geen enkele analyse aan vooraf is gegaan. 

 

De heer Nuijens stelt dat het afvalbeleid in Diemen niet consistent in het teken heeft gestaan 

van reductie en scheiding. Het stond in het teken van niet te ver lopen, comfort en hoge 

lasten en daar maakt deze coalitie een duidelijke keuze gebaseerd op een maatschappelijke 

analyse dat reductie van afval een van de grootste prioriteiten is waar elke gemeente voor 

staat. Dit vereist vervolgens een wijziging van het inzamelsysteem. Dan kan het bijvoorbeeld 

gaan om omgekeerd inzamelen waarbij het zo is dat mensen veel verder zullen moeten 

lopen. 

 

VVD wijst erop dat de coalitie waar GroenLinks deel van uitmaakte de afgelopen jaren ervoor 

heeft gekozen om de afvalinzameling niet beter te laten lopen in het kader van 

afvalscheiding en dat die coalitie heeft gekozen voor de duurste afvalstoffenheffing van 

Nederland. Gelukkig is de heffing een paar keer iets naar beneden gebracht met vlak voor 

de verkiezingen de grootste klapper waardoor weer op het niveau wordt gestaan van 2010. 

Dat zou nu de mogelijkheid geven naar de inwoners toe om iets aan serviceverlaging te 

doen wat namelijk het gevolg zou zijn van wellicht een andere vorm van afvalscheiding. 

GroenLinks vond het afgelopen jaar blijkbaar niet belangrijk om de afvalscheiding te 

verbeteren. 

Wethouder Scholten zegt dat nu iets anders wordt gedaan dan de vorige periode en dan 

wordt tegelijk het verwijt gemaakt van had je dat de vorige periode niet kunnen doen. Even 

later wordt weer gezegd van dit is oude wijn in nieuwe zakken. In de vorige periode zijn 

bewuste keuzes gemaakt en in de raad zijn soms keuzes gemaakt tegen het voorstel van het 

college in. De coalitiepartijen streven naar een betere afvalscheiding. 

 

De heer Nuijens constateert dat het nu gaat om nieuwe wijn in nieuwe zakken. Wat betreft 

de afvalinzameling kan spreker zich meer vinden in het collegestandpunt in de afgelopen 

periode dan in het standpunt van de toenmalige fractie van GroenLinks maar in de tussentijd 

hebben er verkiezingen plaatsgevonden. 

 

VVD wilde niet praten over het verleden maar diverse andere fracties wel en daar moest 

even op worden gereageerd. 

 

De heer Nuijens legt uit dat de coalitie flink wil investeren in de uitbreiding van de ambtelijke 

capaciteit op duurzaamheid zodat daarna onderbouwd keuzes kunnen worden gemaakt 

samen met de raad. Er is nu een halve tot 1 fte medewerker duurzaamheid en het zal dus 

nog een inspanning vergen om de formatie zover te krijgen om alle nieuwe plannen uit te 

gaan voeren. Er komt op het gebied van duurzaamheid ook geld vrij voor initiatieven vanuit 
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de samenleving. Er is ook extra geld voor klimaatadaptatie en verwacht mag worden dat op 

straten en pleinen daar snel resultaat van wordt gezien.  

Het is niet de bedoeling om een parkeervoorziening te realiseren op het Van 

Gemertplantsoen. Overigens wordt begrepen dat op het parkeerterrein voor het station 

sommige auto’s er al een “decennium” staan en misschien is er dus wel meer ruimte rondom 

het station om te parkeren dan je zou denken. 

Toeleiding naar werk is een prioriteit. De hoeveelheid geld die daarvoor wordt uitgetrokken 

zit voor een groot deel in ambtelijke capaciteit. Er is veel geld voor uitgetrokken omdat 

ondanks dat de economie is aangetrokken mensen geen werk hebben gevonden. Dat geeft 

dus aan dat dit mensen zijn waar wat langer in moet worden geïnvesteerd. Bovendien vindt 

de coalitie het belangrijk dat wanneer mensen bijvoorbeeld nog twee maanden extra worden 

geschoold zij duurzaam bij een bedrijf aan de slag kunnen. Dan zit iemand iets langer in de 

bijstand en geeft de gemeente iets meer geld uit aan omscholing maar dan krijgt betrokkene 

wel een baan waar die langer mee verder kan. 

 

Ouderenpartij Diemen vindt 2 ton, omgezet in 3-3,5 fte, niet in verhouding tot wat er in het 

verleden beschikbaar is gesteld. Als het nu allemaal beter wordt gedaan zou dat betekenen 

dat over twee jaar een flinke reductie kan worden verkregen in het aantal bijstandscliënten 

maar in ieder geval wordt de goede richting aangegeven. 

 

De heer Nuijens is blij wanneer enkele tientallen cliënten uit het “granieten bestand” 

duurzaam naar werk kunnen worden begeleid. Als het voor minder kan zal dat zeker 

gebeuren.  

GroenLinks heeft nooit de belofte gedaan dat Spoorzicht groen blijft omdat er ruimtelijke 

beperkingen in Diemen zijn en omdat is geaccepteerd als gegeven dat er een breed 

gedeelde wens voor hockey in Diemen is. Persoonlijk had hij het acceptabel gevonden 

wanneer er geen hockey kwam in Diemen maar de zetels die zeggen van houdt Spoorzicht 

groen zijn dezelfde zetels die bereid zijn om te zeggen dat er geen hockey in Diemen komt. 

GroenLinks heeft hier een duur compromis gesloten door te garanderen dat er 50% groen 

blijft maar dan wel zo snel mogelijk investeren waardoor de kans dat het wordt volgebouwd 

kleiner wordt. 

 

CDA wijst erop dat in het verkiezingsprogramma van GroenLinks staat dat dit kleine 

groengebied in het hart van Diemen bescherming verdient, ook als de druk om het te 

benutten voor andere voorzieningen groot is. 

 

De heer Nuijens vindt het een zeer verdedigbaar compromis om te zeggen dat wanneer 

honkbal niet binnen afzienbare tijd naar Amsterdam wordt verplaatst en daardoor niet zeker 

wordt geweten of binnen drie jaar hockey in Diemen kan worden gefaciliteerd GroenLinks 

bereid is om de helft van Spoorzicht in te leveren. 

 

CDA vraagt of er wel een goed onderzoek is verricht of het mogelijk is om op Spoorzicht 

überhaupt hockeyvelden te plaatsen want een aantal deskundigen verwachten dat dit 

helemaal niet mogelijk is. 

 

De heer Nuijens zegt dat de voorwaarde voor realisatie op desnoods Spoorzicht ecologische 

inpasbaarheid is. De coalitie is ervan overtuigd dat hockey op Spoorzicht technisch, 



26 

 

ecologisch en ruimtelijk realiseerbaar is. Als vervolgens mocht blijken dat het echt niet kan 

wordt hopelijk de honkbal verplaatst want GroenLinks heeft zich gecommitteerd aan hockey 

binnen drie jaar op Spoorzicht. 

 

Ouderenpartij Diemen wijst erop dat honkbal al 60 jaar in Diemen wordt beoefend. Het 

overgrote deel van de leden van de nieuwe hockeyvereniging is afkomstig van de 

Amsterdamse wachtlijsten van Amsterdamse hockeyclubs. Dit is dus een regionaal en 

Amsterdams probleem en daar was de wethouder het vorig jaar mee eens. Daar ligt de 

oplossing en niet door twee locaties aan drie sportclubs toe te kennen want dan zal er altijd 

eentje pijn lijden. 

 

De heer Nuijens zegt dat het een pijnlijke keuze is om te durven zeggen dat een gekoesterde 

club als de Survivors in het algemeen belang zal moeten wijken onder voorwaarden en op 

een goede manier. Dat het merendeel van de leden van de nieuwe hockeyvereniging uit 

Amsterdam komt geldt ook voor leden van de honkbalclub. De ruimtelijke druk op Diemen is 

in de afgelopen 60 jaar ook nog nooit zo groot geweest. 

 

Wethouder Klaasse is blij dat er geïnvesteerd wordt in de groenstructuur in Diemen. D66 is 

niet voor woningbouw op Spoorzicht en is verheugd dat het daarom grotendeels of 

misschien wel helemaal groen blijft met eventueel de escape van sport. Dat gaat met 

recreatie en natuurbeleving op deze plek mooi samen. Er moet natuurlijk wel snel 

duidelijkheid voor de verschillende verenigingen komen en dan gaat het met name om 

hockey en honkbal en het vierde veld van SV Diemen. Over drie jaar moet er een bal kunnen 

worden geslagen op een Diemens hockeyveld. 

Het is niet de bedoeling om de pastorie te kopen en de vraag is ook of die te koop is. De 

gemeente is daarom voortdurend in gesprek met de parochie. Het bisdom is niet echt 

besluitvaardig en zoekende naar waar de kerk in deze regio zijn huis moet hebben. Hier 

dient snel duidelijkheid over te komen omdat het monument langzaam begint af te kalven. 

Tegelijkertijd wordt de parochie ondersteund met ideeën om het toch nog enigszins goed te 

onderhouden en via de parochie wordt de druk op het bisdom opgevoerd dat er nu echt iets 

moet gebeuren. Als straks de monumentale waarde echt wordt aangetast zal van de 

eigenaar worden geëist dat die het op haar kosten herstelt. Als het bisdom de pastorie gaat 

verkopen zal met de raad worden nagedacht over welke functie eraan kan worden 

toegekend. De gemeente moet immers toestemming geven wanneer iemand daar 

bijvoorbeeld een restaurant wil beginnen en dan zal er iets met het bestemmingsplan moeten 

gebeuren. 

De Grote Rietschuur ligt op het grondgebied van de gemeente Diemen maar het is in 

erfpacht uitgegeven aan Pantar. Die heeft dat niet zo goed onderhouden en de gemeente is 

nu in gesprek met Pantar om dat stukje uit de erfpachtovereenkomst te halen. Dan wordt het 

eigendom van de gemeente en dan wordt het een onderdeel van de grondexploitatie van 

Plantage de Sniep en moet worden gekeken naar een marktpartij die daar een goede 

toekomstbestendige bestemming aan kan geven zodat zoveel mogelijk van de monumentale 

waarde behouden kan blijven. 

Ons Diemen heeft aangegeven dat wijkwethouders met een frisse blik naar een nieuwe wijk 

dienen te gaan. Spreker is de afgelopen vier jaar met veel plezier wijkwethouder van Diemen 

Noord geweest en kijkt uit naar het zijn van wijkwethouder Centrum waar ook allerlei 

evenementen plaatsvinden. 
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Ons Diemen vraagt of dit ook geldt voor de heer Scholten. 

 

Wethouder Scholten zegt dat hij altijd met frisse blik naar zaken kijkt. In het coalitieakkoord is 

niet iets gezegd over de busbaan omdat het gesprek met de buurt is aangegaan over wat 

daar wel of niet gedaan gaat worden. Dat gesprek is nog niet afgerond en dan is het niet 

verstandig om in het coalitieakkoord te zeggen van hiervoor is gekozen. 

 

VVD stelt dat ook in het coalitieakkoord gezegd had kunnen worden dat de verbindingen 

tussen de wijken in Diemen belangrijk zijn en dat het daarom van belang is dat de discussie 

over de busbaan wordt geopend. 

 

Wethouder Scholten zegt dat de intentie helder is dat de gemeente hierover in gesprek is 

met de buurt en dat gesprek moet worden afgerond voordat in de raad voorstellen van het 

college komen. 

 

VVD memoreert dat zes jaar geleden ook al gesprekken met de buurt zijn gevoerd over het 

openstellen van de busbaan. Er wordt alleen steeds geen beslissing over genomen. Het is 

begrijpelijk dat hiermee is gewacht in verband met de ontwikkeling van Holland Park maar 

het begint nu wel te dringen dat er een keuze wordt gemaakt. 

 

Wethouder Scholten geeft aan dat het verschil met het gesprek van vijf jaar geleden is dat er 

inmiddels een heleboel verkeerskundige onderzoeken zijn gedaan en dat er ook 

alternatieven zijn onderzocht. 

Als het aan de PvdA had gelegen was er nog veel minder behouden van Spoorzicht. Het had 

de voorkeur van de partij om daar sociale woningbouw te plaatsen maar met elkaar zijn 

verstandige keuzes gemaakt. De PvdA kan goed leven met dit akkoord en de inzet van 

sociale woningbouw. Compensatiegroen bestaat niet maar de inzet is om groen beter met 

elkaar te verbinden en om ook stevig te investeren in de ecologische waarde van het Ajax-

pad en de Oosterringdijk maar tegelijkertijd ook in de gebruikswaarde. 

Wat betreft de bouw van 2833 woningen zit het hoofdaccent in Holland Park en er zijn een 

aantal zoeklocaties. Daarbij gaat het bij elkaar om ongeveer 300 woningen. Er moet zeker 

stevig met elkaar worden gepraat over de locatie in Buitenlust. 

 

Ouderenpartij Diemen vraagt of de aantallen wat betreft de 2833 woningen per locatie 

kunnen worden gegeven. 

 

Wethouder Scholten memoreert dat vorige week is gesproken over de locatie Bergwijkpark 

West. In de locatie Bergwijkpark Zuid zit ongeveer drie keer zoveel grond. Dan worden nog 

300 woningen te kort gekomen en die zitten in de zoeklocaties. 

Wat betreft veiligheid is aan Holland Park in de afgelopen winterperiode extra aandacht 

besteed en daar zijn een aantal fysieke dingen gebeurd op het gebied van verlichting en hoe 

de voetpaden eruitzien. Er zijn een heleboel bosschages weggehaald. Het is dus aanzienlijk 

verbeterd en de coalitie denkt dat weer kan worden gegaan naar het oude niveau en dat is 

gezamenlijk met bedrijven ervoor zorgen dat in de donkere periode er op een aantal 

tijdstippen extra inzet is van personeel. Soms moet als onderdeel van een bouwproject extra 
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worden geïnvesteerd in veiligheid in de omgeving. Dat is soms verkeersveiligheid en soms 

sociale veiligheid. 

Op station Diemen Zuid is cameratoezicht in onderdelen van de metro en de NS en dat 

functioneert goed. Natuurlijk gebeurt er af en toe iets maar dat geldt ook voor Diemen 

Centrum. Elk geval is er een teveel maar het is niet onrustbarend. Wat betreft het parkeren 

bij stations moet het een en ander gebeuren, ook met de contractpartners. Dan gaat het om 

een dochter van NS maar de coalitie is niet bereid om te investeren in meer 

parkeercapaciteit bij de stations. De stations zijn namelijk met name bedoeld voor 

Diemenaren en niet voor mensen die elders uit het land komen en in Diemen gaan parkeren 

om hun reis verder te vervolgen. Dit gaat wellicht betekenen dat er een vorm van 

parkeerregulering moet worden ingevoerd. Dan gaat er ook nog een oproep gedaan worden 

om lopend of met de fiets naar het station te gaan. 

 

VVD wijst erop dat er nogal wat beter uitziende fietsen bij het station worden gestolen. 

 

Wethouder Scholten zegt dat het aantal fietsendiefstallen in Diemen beperkt is en dat er 

alles aan wordt gedaan om de stationsomgeving en de fietsenstallingen zo in te richten dat 

dat goed gaat. 

 

VVD stelt dat het aantal fietsendiefstallen niet wordt overdreven gezien de cijfers hiervan. 

 

De heer Nuijens geeft aan dat de coalitie voor zoveel mogelijk rechthebbenden de stadspas 

wil uitbreiden. Bij de kadernota zal dat worden voorgesteld. 

 

VVD vraagt wat betreft het Van Gemertplantsoen of het de bedoeling is dat het 

parkeerterrein van de huidige plek naar de andere kant van het station gaat en dat het Van 

Gemertplantsoen blijft behouden. Begrepen wordt dat het college de voorkeur heeft om de 

honkbal te verhuizen naar Amsterdam Zuidoost en om de hockey dan te plaatsen bij de 

huidige sportvelden. Dan had dat ook duidelijk in het coalitieakkoord kunnen worden 

beschreven dat dit de voorkeur is. De VVD heeft ook zelf gesprekken gevoerd in Amsterdam 

Zuidoost en begrepen dat dit nog jaren gaat duren. In ieder geval langer dan vijf jaar. 

Hopelijk is bekend binnen een halfjaar wat er gedaan gaat worden. 

 

De heer Nuijens zegt dat het de voorkeur heeft van GroenLinks om dat eerst heel hard te 

gaan proberen. De honkbal verdient duidelijkheid en dat geldt ook voor de andere partijen. 

Als dat binnen zes maanden kan zal dat absoluut gebeuren. Het coalitieakkoord geeft de 

garantie dat binnen drie jaar de eerste hockeywedstrijd in Diemen wordt gespeeld en dat 

honkbal alleen verdwijnt als dat met elkaar kan worden geregeld. Als dat niet lukt zal 

GroenLinks hard moeten slikken. 

 

Wethouder Scholten geeft aan dat in het coalitieakkoord is afgesproken dat het parkeren van 

de noordzijde naar de zuidzijde verhuist. Daar zijn nog een heleboel stenen en er is een 

potentiële bushalte. Dit zal op een nette manier worden ingepast. Het Van Gemertplantsoen 

blijft groen maar het zal er anders uit komen te zien en af en toe zal moeten worden 

herschikt. Daarom is besloten om er een groot project van te maken, namelijk ook met het 

Ajax-pad en de Oosterringdijk zodat daar een prachtig stuk groen wordt gerealiseerd dat een 

aanwinst voor de gemeente is. 
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Ouderenpartij Diemen merkt op dat er weinig over verkeer staat in het coalitieakkoord. Veel 

ouderen willen lopend naar het winkelcentrum en aan de zin dat fietsroutes waar nodig 

zullen worden verbeterd dienen ook voetgangersroutes te worden toegevoegd. 

 

Ons Diemen merkt op dat de heer Scholten al 12 jaar lang wijkwethouder is van Diemen 

Zuid. Is er geen verandering mogelijk? 

 

Wethouder Scholten zegt dat dit een bewuste keus is. Holland Park en Bergwijkpark behoren 

tot Diemen Zuid en daarvan is hij projectwethouder. Er gaat ook wat gedaan worden aan de 

verkeersafwikkeling in Diemen Zuid. 

 

Mevrouw Herder wijst erop dat de heer Scholten een goede wijkwethouder is. In diverse 

clubs in Diemen Zuid wordt positief over hem gedacht. 

 

Ons Diemen heeft een andere ervaring gehoord van bewoners maar het zou een goede 

zaak zijn als een wethouder voor een frisse kijk eens naar een andere wijk gaat. 

 

De voorzitter meldt dat het collegeakkoord volgende week woensdag in een ingelaste 

raadsvergadering terugkomt. Dan wordt het collegeakkoord met eventueel amendementen 

en moties vastgesteld. Vervolgens worden de wethouders benoemd. Daarna nieuwe 

raadsleden en fractie-assistenten. 

 

9. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 23.35 uur. 

 

 

 

 


